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Rada Gminy Brenna 

Sesja 

Br.0002.13.2024 

 

Protokół IX/24 
 

 

IX Sesja w dniu 28 listopada 2024 r. 

Miejsce posiedzenia: sala sesyjna Urząd Gminy Brenna. 

Obrady rozpoczęto 28 listopada 2024 r. o godz. 16:00, a zakończono o godz. 18:14 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Tomasz Baron 

2. Karolina Borkała 

3. Sara Czupalla 

4. Józef Duda 

5. Gabriela Gańczarczyk-Dec 

6. Katarzyna Gawlas 

7. Tomasz Gawlas 

8. Małgorzata Greń 

9. Natalia Knesz 

10. Dominik Krzyścin 

11. Łucja Majewska 

12. Bożena Nowak 

13. Ewa Swoboda 

14. Jan Zawada 

  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Brenna Tomasz Gawlas. Przewodniczący przywitał 

radnych Gminy Brenna, Wójta Gminy Andrzeja Kozieła, Zastępcę Wójta Dariusza Jakubca, 

Skarbnika Gminy Annę Parchańską, Sekretarza Gminy Bartosza Chrapka, kierowników 

jednostek organizacyjnych oraz gości przybyłych na sesję.  

Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził, że obrady są prawomocne. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gawlas przedstawił porządek obrad i zapytał, czy są uwagi 

do porządku obrad. 
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W dyskusji wzięli udział: 

Radna Gabriela Gańczarczyk-Dec złożyła wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez 

zdjęcie z porządku obrad punktu 8 podpunkt 2, tj. projektu uchwały w sprawie określenia 

szczegółowych zasad wnoszenia inicjatyw obywatelskich, zasad tworzenia komitetów inicjatyw 

uchwałodawczych, zasad promocji obywatelskich inicjatyw uchwałodawczych oraz formalnych 

wymogów, jakimi muszą odpowiadać składane projekty.  

Radny Dominik Krzyścin zapytał, jaki jest powód tego wniosku. 

Radna Gabriela Gańczarczyk-Dec – wyjaśniła, m.in., że projekt powinien jeszcze wrócić do prac 

nad nim, a następnie po pytaniu radnego Jana Zawady jakie punkty są złe radna odczytała 

uzasadnienie do złożonego wniosku. 

Sekretarz Bartosz Chrapek wyjaśnił, że projekt był konsultowany z radcą prawnym 

obsługującym urząd i uwzględnia zalecenia wskazane przez nadzór prawny. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gawlas poprosił o przegłosowanie wniosku formalnego. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wycofanie z porządku obrad w punkcie 8 podpunkt 2 projektu uchwały w sprawie zasad 

wnoszenia inicjatyw obywatelskich, zasad tworzenia komitetów inicjatyw uchwałodawczych, 

zasad promocji obywatelskich inicjatyw uchwałodawczych oraz formalnych wymogów, jakimi 

muszą odpowiadać składane projekty. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Sara Czupalla, Józef Duda, Gabriela Gańczarczyk-Dec, Małgorzata Greń, Natalia Knesz, Łucja 

Majewska, Ewa Swoboda, Jan Zawada 

PRZECIW (4) 

Tomasz Baron, Tomasz Gawlas, Dominik Krzyścin, Bożena Nowak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Karolina Borkała, Katarzyna Gawlas 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gawlas poprosił o przegłosowanie nowego 

porządku obrad.  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia nowego porządku obrad. 

Wyniki głosowania 



 

3 
 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tomasz Baron, Karolina Borkała, Sara Czupalla, Józef Duda, Gabriela Gańczarczyk-Dec, 

Katarzyna Gawlas, Małgorzata Greń, Natalia Knesz, Łucja Majewska, Ewa Swoboda, Jan 

Zawada 

PRZECIW (3) 

Tomasz Gawlas, Dominik Krzyścin, Bożena Nowak 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gawlas poinformował, że nowy porządek obrad został 

przyjęty. 

3. Przyjęcie protokołu z VIII sesji. 

Przewodniczący poprosił o przyjęcie protokołu z VIII sesji i przegłosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z VIII sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Baron, Karolina Borkała, Sara Czupalla, Józef Duda, Gabriela Gańczarczyk-Dec, 

Katarzyna Gawlas, Tomasz Gawlas, Małgorzata Greń, Natalia Knesz, Dominik Krzyścin, Łucja 

Majewska, Bożena Nowak, Ewa Swoboda, Jan Zawada 

4. Informacja Wójta o pracy między sesjami. 

Informację o pracy Wójta między sesjami (załącznik do protokołu) radni otrzymali przed sesją. 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do Wójta. Przy braku pytań Przewodniczący przystąpił do 

kolejnego punktu porządku obrad.  

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2023/2024. 

Przewodniczący poinformował, że dokument był szczegółowo omawiany na posiedzeniach 

komisji a następnie zapytał, czy są jeszcze pytania lub uwagi do przedstawionej Informacji. Przy 

braku pytań Przewodniczący przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad.  

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w dniu dzisiejszym wpłynęła interpelacja radnej 

Sary Czupalla.  Przewodniczący odczytał interpelację i poinformował, że interpelacja zostanie 
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przekazana do wójta i upubliczniona w BIP a Wójt w ciągu 14 dni zgodnie z przepisami ma 

obowiązek odpowiedzieć na zadane pytania. 

7. Informacja Przewodniczących Komisji Rady o pracach między sesjami. 

Radna Bożena Nowak Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych odczytała protokół 

z posiedzenia komisji w dniu 25.11.2024 r. 

Radna Natalia Knesz Przewodnicząca Komisji Rozwoju i Finansów odczytała protokół z 

posiedzenia komisji w dniu 26.11.2024 r. 

  

8. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

 1) w sprawie rozpatrzenia wniosku, 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gawlas przedstawił projekt w/w uchwały informując, że 

projekt ten został omówiony i zaopiniowany  na posiedzeniach komisji. Przewodniczący 

przedstawił opinie poszczególnych komisji. Przewodniczący zapytał czy są pytania. Przy braku 

pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozpatrzenia wniosku 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tomasz Baron, Karolina Borkała, Gabriela Gańczarczyk-Dec, Katarzyna Gawlas, Tomasz 

Gawlas, Małgorzata Greń, Natalia Knesz, Dominik Krzyścin, Łucja Majewska, Bożena Nowak, 

Ewa Swoboda, Jan Zawada 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Sara Czupalla, Józef Duda 

Uchwała nr IX/51/24 

  2) w sprawie określenia szczegółowych zasad wnoszenia inicjatyw obywatelskich, zasad 

tworzenia komitetów inicjatyw uchwałodawczych, zasad promocji obywatelskich inicjatyw 

uchwałodawczych oraz formalnych wymogów, jakimi muszą odpowiadać składane projekty   

(punkt zdjęto z porządku obrad) 
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  3) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2025 rok 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gawlas przedstawił projekt w/w uchwały informując, że 

projekt ten został omówiony i zaopiniowany  na posiedzeniach komisji. Obie komisje 

jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały ten projekt uchwały. Przewodniczący zapytał czy są 

jeszcze jakieś pytania. Przy braku pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2025 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Baron, Karolina Borkała, Sara Czupalla, Józef Duda, Gabriela Gańczarczyk-Dec, 

Katarzyna Gawlas, Tomasz Gawlas, Małgorzata Greń, Natalia Knesz, Dominik Krzyścin, Łucja 

Majewska, Bożena Nowak, Ewa Swoboda, Jan Zawada 

Uchwała nr IX/52/24 

 4) w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

mieszkaniach treningowych lub wspomaganych 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gawlas przedstawił projekt w/w uchwały informując, że 

projekt ten został omówiony i zaopiniowany  na posiedzeniach komisji. Obie komisje 

jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały ten projekt uchwały. Przewodniczący zapytał czy są 

pytania. Przy braku pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach 

treningowych lub wspomaganych 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



 

6 
 

Tomasz Baron, Karolina Borkała, Sara Czupalla, Józef Duda, Gabriela Gańczarczyk-Dec, 

Katarzyna Gawlas, Tomasz Gawlas, Małgorzata Greń, Natalia Knesz, Dominik Krzyścin, Łucja 

Majewska, Bożena Nowak, Ewa Swoboda, Jan Zawada 

Uchwała nr IX/53/24 

 5) w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Brenna z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gawlas przedstawił projekt w/w uchwały informując, że 

projekt ten został omówiony i zaopiniowany  na posiedzeniach komisji. Obie komisje 

jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały ten projekt uchwały. Przewodniczący zapytał czy są 

pytania. Przy braku pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Brenna z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na rok 2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Baron, Karolina Borkała, Sara Czupalla, Józef Duda, Gabriela Gańczarczyk-Dec, 

Katarzyna Gawlas, Tomasz Gawlas, Małgorzata Greń, Natalia Knesz, Dominik Krzyścin, Łucja 

Majewska, Bożena Nowak, Ewa Swoboda, Jan Zawada 

Uchwała nr IX/54/24 

 6) w sprawie ustalenia wysokości stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu 

Budżetowego Gospodarki Komunalnej w Brennej na 2025 rok 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gawlas przedstawił projekt w/w uchwały informując, że 

projekt ten został omówiony i zaopiniowany  na posiedzeniach komisji. Przewodniczący poprosił 

o wyjaśnienie z czego bezpośrednio wynikają stawki tej dotacji. 

Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy Brenna Andrzej Kozieł.  

Przewodniczący zapytał czy są jeszcze jakieś pytania. 

Radna Gabriela Gańczarczyk-Dec zapytała na co jest przeznaczona kwota 18.000,- zł na bieżące 

utrzymanie dróg powiatowych.  
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Zastępca Wójta Gminy Brenna Dariusz Jakubiec - (Ad Vocem) – stawka wynegocjowana z 

Powiatem Cieszyńskim na wykaszanie dróg powiatowych. Stawka zgodnie z porozumieniem 

rozliczana jest wg metrów kwadratowych. 

Przewodniczący poinformował, że obie komisje pozytywnie zaopiniowały ten projekt uchwały.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie ustalenia wysokości stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Budżetowego 

Gospodarki Komunalnej w Brennej na 2025 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Baron, Karolina Borkała, Sara Czupalla, Józef Duda, Gabriela Gańczarczyk-Dec, 

Katarzyna Gawlas, Tomasz Gawlas, Małgorzata Greń, Natalia Knesz, Dominik Krzyścin, Łucja 

Majewska, Bożena Nowak, Ewa Swoboda, Jan Zawada 

Uchwała nr IX/55/24 

Przed przystąpieniem do kolejnego punktu Przewodniczący zarządził 5-cio minutową przerwę. 

 7) w sprawie ustalenia wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gawlas przedstawił projekt w/w uchwały informując, że 

projekt ten został omówiony i zaopiniowany  na posiedzeniach komisji. Przewodniczący 

poinformował,  że obie komisje pozytywnie zaopiniowały ten projekt uchwały. Przewodniczący 

zapytał czy są pytania.  

Radny Dominik Krzyścin poprosił o przedstawienie informacji na temat stawek za 

gospodarowanie odpadami. 

Skarbnik Anna Parchańska - (Ad Vocem) udzieliła szczegółowej odpowiedzi.  

Wójt Gminy Brenna Andrzej Kozieł - (Ad Vocem)- udzielił dodatkowej odpowiedzi. 

Skarbnik Anna Parchańska – uzupełniła swoją wypowiedź. 

Zastępca Wójta Gminy Brenna Dariusz Jakubiec – przedstawił informację na temat liczby osób 

kompostujących bioodpady oraz na temat terminu odbioru odpadów wielkogabarytowych. 

Przy braku dalszych pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie ustalenia wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tomasz Baron, Karolina Borkała, Józef Duda, Gabriela Gańczarczyk-Dec, Katarzyna Gawlas, 

Tomasz Gawlas, Małgorzata Greń, Natalia Knesz, Dominik Krzyścin, Łucja Majewska, Bożena 

Nowak, Ewa Swoboda, Jan Zawada 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sara Czupalla 

Uchwała nr IX/56/24 

 8) w sprawie stawek w podatku od nieruchomości na 2025 rok 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gawlas poinformował, że jest to inicjatywa 

uchwałodawcza sześciu radnych, którzy przygotowali wniosek o zmianę stawek w podatku od 

nieruchomości. Poinformował, że projekt uchwały został omówiony i zaopiniowany  na 

posiedzeniach komisji. Komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały, komisja 

rozwoju negatywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. Przewodniczący zapytał czy są jakieś 

pytania.  

Radna Małgorzata Greń zapytała czy w związku z podjętą już uchwałą nie należałoby uchylić jej 

i podjąć nową. Przewodniczący wyjaśnił, że ta uchwała zawiera treść o utracie mocy starej 

uchwały i jest zaopiniowany przez radcę prawnego.  

Przy braku dalszych pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie stawek w podatku od nieruchomości na 2025 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Tomasz Baron, Karolina Borkała, Katarzyna Gawlas, Tomasz Gawlas, Natalia Knesz, Dominik 

Krzyścin, Łucja Majewska, Bożena Nowak, Jan Zawada 

PRZECIW (5) 

Sara Czupalla, Józef Duda, Gabriela Gańczarczyk-Dec, Małgorzata Greń, Ewa Swoboda 

Uchwała nr IX/57/24 

Radna Małgorzata Greń podsumowując zapytała, czy w związku z podjętą teraz uchwałą 

wrócono do stawki 33,59 zł za metr kwadratowy od nieruchomości z działalności gospodarczej. 
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Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gawlas potwierdził tą stawkę podatku. 

 9) w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę części nieruchomości na okres 15 

lat oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umowy dzierżawy 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gawlas przedstawił projekt w/w uchwały informując, że 

projekt ten został omówiony i zaopiniowany  na posiedzeniach komisji. Przewodniczący 

poinformował,  że obie komisje pozytywnie zaopiniowały ten projekt uchwały. Przewodniczący 

zapytał czy są jakieś pytania. Przy braku pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w 

projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę części nieruchomości na okres 15 lat oraz 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tomasz Baron, Karolina Borkała, Sara Czupalla, Gabriela Gańczarczyk-Dec, Katarzyna Gawlas, 

Tomasz Gawlas, Małgorzata Greń, Natalia Knesz, Dominik Krzyścin, Łucja Majewska, Bożena 

Nowak, Ewa Swoboda, Jan Zawada 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Józef Duda 

Uchwała nr IX/58/24 

 10) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości od osoby 

fizycznej na okres powyżej 3 lat 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gawlas przedstawił projekt w/w uchwały informując, że 

projekt ten został omówiony i zaopiniowany  na posiedzeniach komisji. Przewodniczący 

poinformował,  że obie komisje pozytywnie zaopiniowały ten projekt uchwały. Przewodniczący 

zapytał czy są pytania. Przy braku pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości od osoby fizycznej na 

okres powyżej 3 lat 

Wyniki głosowania 
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ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Tomasz Baron, Karolina Borkała, Katarzyna Gawlas, Tomasz Gawlas, Natalia Knesz, Dominik 

Krzyścin, Łucja Majewska, Bożena Nowak, Jan Zawada 

PRZECIW (3) 

Sara Czupalla, Józef Duda, Małgorzata Greń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Gabriela Gańczarczyk-Dec, Ewa Swoboda 

Uchwała nr IX/59/24 

 11) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Brenna na 2024 rok 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gawlas przedstawił projekt w/w uchwały informując, że 

projekt ten został omówiony i zaopiniowany  na posiedzeniach komisji. Przewodniczący 

poinformował,  że obie komisje pozytywnie zaopiniowały ten projekt uchwały. Przewodniczący 

zapytał czy są pytania.  

Skarbnik Gminy Anna Parchańska zgłosiła autopoprawki do projektu uchwały oraz wszystkie 

zmiany zawarte w uzasadnieniu. 

Przy braku dalszych pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Brenna na 2024 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Baron, Karolina Borkała, Sara Czupalla, Józef Duda, Gabriela Gańczarczyk-Dec, 

Katarzyna Gawlas, Tomasz Gawlas, Małgorzata Greń, Natalia Knesz, Dominik Krzyścin, Łucja 

Majewska, Bożena Nowak, Ewa Swoboda, Jan Zawada 

Uchwała nr IX/60/24 

 12) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brenna na lata 2024-2031 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gawlas przedstawił projekt w/w uchwały informując, że 

projekt ten został omówiony i zaopiniowany  na posiedzeniach komisji. Przewodniczący 
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poinformował,  że obie komisje pozytywnie zaopiniowały ten projekt uchwały. Przewodniczący 

zapytał czy są pytania.  

Skarbnik Gminy Anna Parchańska zgłosiła autopoprawki do projektu uchwały.  

Przy braku dalszych pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brenna na lata 2024-2031 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tomasz Baron, Karolina Borkała, Sara Czupalla, Józef Duda, Gabriela Gańczarczyk-Dec, 

Katarzyna Gawlas, Tomasz Gawlas, Małgorzata Greń, Natalia Knesz, Dominik Krzyścin, Łucja 

Majewska, Bożena Nowak, Ewa Swoboda, Jan Zawada 

Uchwała nr IX/61/24  

9. Rozpatrzenie wezwań organów nadzoru. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gawlas poinformował, że wpłynęło zawiadomienie o 

wszczęciu postępowania nadzorczego w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały Nr VII/39/24 

Rady Gminy Brenna z dnia 14 października 2024 r. w sprawie określenia wysokości, 

szczegółowych warunków oraz tryb przyznawania i zwrotu zasiłku celowego na ekonomiczne 

usamodzielnienie. 

10. Rozpatrzenie rozstrzygnięć organów nadzoru. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gawlas poinformował, że wpłynęło rozstrzygnięcie 

nadzorcze w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały Nr VII/39/24 Rady Gminy Brenna z dnia 

14 października 2024 r. w sprawie określenia wysokości, szczegółowych warunków oraz tryb 

przyznawania i zwrotu zasiłku celowego na ekonomiczne usamodzielnienie. 

11. Wolne wnioski i informacje. 

W dyskusji wzięli udział: 

Radna Sara Czupalla przedstawiła sprostowanie do wypowiedzi Wójta na ostatniej sesji rady 

Gminy w dniu 6 listopada. 

Wójt Gminy Brenna Andrzej Kozieł - (Ad Vocem) odniósł się do wypowiedzi radnej. 

Wójt Gminy Brenna Andrzej Kozieł -  zaprosił radnych na „Galę Sportu”.  

Radna Sara Czupalla - (Ad Vocem) odniosła się do swojej poprzedniej wypowiedzi. 
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Radny Dominik Krzyścin zapytał wójta - w temacie działek przeznaczonych do sprzedaży czyli 

działki przy ulicy Skrzypka w Górkach Wielkich i działki pod parkingiem przy hotelu Kotarz -  

na jakim etapie jest procedura przetargowa i kiedy można się spodziewać rozstrzygnięć. 

Wójt Gminy Brenna Andrzej Kozieł - (Ad Vocem) odpowiedział na zadane pytanie. 

Radny Józef Duda wystąpił z  wnioskiem formalnym do Komisji Rewizyjnej w sprawie 

przeanalizowania zasadności oraz kosztów budowy drogi Polna oraz Klimorówka 

Przewodniczący podziękował i zarządził 5 minut przerwy w celu sprawdzenia trybu wykonania 

tego wniosku formalnego. 

 

Przewodniczący odczytał wniosek i poprosił o głosowanie 

Głosowano wniosek w sprawie: 

przeanalizowania przez Komisję Rewizyjną zasadności oraz kosztów budowy dróg gminnych 

przy ulicy Polnej i Klimorówka w Brennej 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Tomasz Baron, Sara Czupalla, Józef Duda, Gabriela Gańczarczyk-Dec, Tomasz Gawlas, 

Małgorzata Greń, Ewa Swoboda 

PRZECIW (7) 

Karolina Borkała, Katarzyna Gawlas, Natalia Knesz, Dominik Krzyścin, Łucja Majewska, 

Bożena Nowak, Jan Zawada 

Przewodniczący poinformował, że wniosek formalny nie przeszedł. 

 

Radna Gabriela Gańczarczyk-Dec poinformowała, że temat imprezy Słowiańska Noc Folk-

Metalowa zostanie jeszcze raz omówiony i przedyskutowany wspólnie z mieszkańcami na 

spotkaniu, które będzie zorganizowane w przyszłym roku.  

Radna Natalia Knesz poinformowała, że radni otrzymali 21 listopada dokument z nadzoru 

prawnego czyli zawiadomienie o wszczęciu postępowania i rozstrzygniecie nadzorcze dlatego 

radni nie mieli potrzeby, aby Pan Przewodniczący te dokumenty odczytywał.  

Przewodniczący udzielił głosu mieszkance, która przedstawiła dwa wnioski. Pierwszy w temacie 

kontaktu radnych z mieszkańcami oraz drugi w temacie terminowego odpowiadania na wnioski 

składane do urzędu i do rady gminy. 

Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gawlas.  

Wójt Gminy Brenna Andrzej Kozieł - (Ad Vocem) udzielił odpowiedzi mieszkance. 



 

13 
 

Mieszkanka gminy – przedstawiła złożone do urzędu i do rady gminy wnioski w poszczególnych 

sprawach.  

Radny Dominik Krzyścin odpowiedział w temacie przekazanych przez mieszkankę wniosków.  

Wójt Gminy Brenna Andrzej Kozieł - (Ad Vocem) udzielił odpowiedzi w temacie składanych do 

urzędu wniosków. 

 

12. Zakończenie sesji. 

Przewodniczący podziękował wszystkim za udział w obradach. Wobec wyczerpania porządku 

obrad Przewodniczący zamknął obrady sesji.  

Przewodniczący 

Rady Gminy Brenna 

 

 

Tomasz Gawlas  

 

 

Przygotował(a): Barbara Greń 

Integralną częścią niniejszego protokołu jest nagranie dostępne na stronie: 

https://esesja.tv/transmisja/60789/sesja-rady-w-dniu-czwartek-28-listopada-2024.htm 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

 

 

 

https://esesja.tv/transmisja/60789/sesja-rady-w-dniu-czwartek-28-listopada-2024.htm

